

Mødereferat

Emne: Kredsbestyrelsesmøde, DTS, Kreds ØST

Formål med mødet: Behandle, orientere, drøfte og beslutte omkring nyt fra kredsene, omkring materiale til HB møde og ny struktur, samt "åbent hus"/ møde for valgenhed Roskildes medlemmer.

Anvendelse af mødets resultat:

Behandle, drøfte og beslutte omkring dagsorden til HB møde den 11. – 12. juni 2018. Materiale udsendes direkte fra forbundet.

Gennemgang af eventuelle bemærkninger til meddelelser fra valgenhederne, der skal løftes til HB. Skriftlige indlæg fra valgenhederne deles forud for mødet.

Behandle eventuelle spørgsmål indbragt af medlemmerne under det "åbne hus".

Drøfte vores tanker og ideer til ny struktur i DTS.

Orientering fra formand om senest nyt.

Data om mødet

Dato: Torsdag den 7. juni 2018
Tid: 09:30 – 15:00.

Sted: Mødelokale 2.01 og 2.02, Kratbjerg 236, 3480 Fredensborg.

Forbered og medbring:

Udsendt materiale fra forbundet, vedrørende dagsorden til HB møde den 11. – 12. juni 2018.

Udsend meddelelser fra din valgenhed og læs de øvrige meddelelser om samme.

Ole Pedersens mail af 1. juni 2018, Strukturnotat i PDF format.

Mødedeltagere:

Kasper Sørensen, mødeleder
Henrik Møller
Jette Quaade
Niels Sørensen
Morten Dannemann Jensen
Jan Magnusson
Christina Hammarberg
Ettie R W Schiøttz
Flemming Hansen
Heidi Østerballe (fraværende)
Søren Lind Nordestgaard, referant
Frank Thor
Hanne Mortensen (fraværende)
Hans Henrik Olsen (fraværende)
Susanne Brixum (fraværende)
Jan Erik Dahl (fraværende)
Lene Höilund Jensen
June Petersen

Dagsorden:

1. Velkomst.

Delmål:

Pauser og frokost, samt "åbent hus" for medlemmerne.

Beslutning:

Medlemmer på adressen er inviteret til kl. 11 – 11.30, frokost kl. 12, kage kl. 13.30.

2. Godkendelse af dagsorden.

Beslutning.

Godkendt

3. Meddelelser fra valgenheder samt forretningsområder. Skriftlige indlæg sendes til kreds 3's

Behandle, drøfte og beslutte hvilke eventuelle tiltag der kan eller skal gøres, og om

Fredensborg:

Næstved problematik for nedadgående fra 27 til nu 10, som ikke har fået et andet job.
Menneskehandel flytter til HT.

<p>distributionsliste inden mødet.</p>	<p>der er noget der skal videre til HB.</p>	<p>Heidi (TR) har fået nyt job hos Lone Haarbye Pedersen, som skal her til huset. PDK 11 har fået ny funktionsleder – Robert Rømer.</p> <p>Maribo: 1 medlem starter i Næstved efter sommerferien (august)</p> <p>Vurdering Der afholdes interne kurser for alle i Vurderingen (i alt et forløb på 13 dage) Tillægsforhandling er afslutte med et rigtig godt resultat for DTS. Der holdes ansættelsessamtaler i ugerne 21, 22 og 23, her kan det bl. a nævnes at der skal ansættes ca. 4 i Maribo og ca. 23 i Roskilde. Jeg har bedt om at få seniorordningen på som punkt til næste SU. Der er udbudt frivilligt merarbejde i Vurderingen i juni og juli.</p> <p>Roskilde: Nye folk til huset til at lave genoptagelsessager. Åbent hus om genoptagelsessager. Ca. 60 har været inde og høre. Problemer med telefonvagtordningen, idet mange kollegaer (Næstved og Tønder) er taget af ordningen. Ledelsen er orienteret om belastning for øvrige kollegaer, idet manglende mulighed for fleks, hvis man har mange telefonvagter. Personalemøde for alle i dag i Roskilde fra 15 – 16,30. Der er er ikke mødepligt.</p> <p>Lidt om huset i Trekrøner. Vi har fået ordnet udendørsarealer og Ministeren kommer på besøg den 11. juni 2018. Indeklima problemer med træk, kulde og gulvet gynger i storrum måske fordi skillevæggene er fjernet. AMR er inde over problematikkerne. Forskellige tiltag påbegyndt.</p>
--	---	--

		<p>Indretning: Møbler m.v. til tomme områder mangler, f.eks. til cafeareal. Større bestillinger kræver udbud. Lang sagsbehandlingstid. Skimmelsvamp i kantinen og en opvaskemaskine virker ikke. Stor TV skærm. Skiltning mangelfuld. Der er anmode om midlertidig skiltning, så man kan finde rundt.</p> <p>Undervisningslokaler lånt ud til vurderingsstyrelsen et ½ år.</p> <p>Høje-Taastrup: Der har været afholdt lokalitetsudvalgsmøde fredag den 1. juni 2018. Der var meget lidt konkret endnu. Firmaet RELOC skal stå for logistikken – der er 2 medarbejdere fra dette firma som tilknytte HT (de har begge en SKAT mailadresse?) og der skal udpeges en koordinator fra hver enhed som er eller kommer til HT.</p> <p>Der forhandles med udlejer om evt. udvidelse af lejemål i bygning 49 – 51 – med planer om at ”flytte” kantinen til denne bygning og så i 2 længer i stueetagen. Samtidig skal bygningen/-erne opfylde en energinorm C – men om det kun er det nye lejemål eller også de eksisterende vides ikke PT.</p> <p>Kan oplyse, at Selskabssøjlen er færdig med tillægsforhandlingerne og DTS har overordnet nået et godt resultat☺ Lønforhandlingerne er også færdig i Særlig Kontrol, med et overordentligt godt resultat for DTS.</p> <p>Motor, 6 mangler forsat at få nyt job. PT søgning til gældsstyrelsen. Alle søger. Sker noget nyt hver dag. HK fik afskredsbreve i går.</p> <p>Mange kollegaer, der skal Fredensborg har fået andet job, så de ikke flytter med. Medlemsmøde den 21.06.18. Gang i mange aktiviteter i</p>
--	--	---

		<p>huset, mangeartede opgaver og spørgsmål til TR.</p> <p>Drøftet spørgsmål om tillæg til TR, idet visse FL mener, at det skal tages fra en anden pulje.</p> <p>Den 11. juni 2018 Kommer ministeren på besøg. Der afholdes 2 personalmøder. Christina skal følge ministeren rundt i huset.</p> <p>Der er indkaldt til møde i lokaliseringssudvalget. På sigt skal vi være 40-50 flere. Tillæg udbetales senest 01.09.2018.</p> <p>Næstved:</p> <p>June er med i jobsamtaler til Person 1 den 4. - 5. juni 2018. De ansatte skal starte i Person 10 i Næstved, indtil Person 1 flytter til Næstved. Inden jobsamtalerne har der været samtaler med 3 fra Motor i H.T, hvor 2 af dem har fået jobbet.</p> <p>Rygter om at kantinen snart åbner</p> <p>Vi skal have vores officielle første lokalitetsudvalgsmøde fredag den 15. juni 2018.</p> <p>11 fra personrestancer er flyttet med til Tre kroner pr. 1. juni 2018 til Genoptagelser i Inddrivelsen. Resten af kollegaer i personrestancer er nu samlet i Jeanne Blums enhed.</p> <p>1 medlem går på pension og har sidste arbejdsdag den 13. juni 2018.</p> <p>Stadig 2 langtidssyge.</p> <p>Gæld: Lene orienterede mundtligt.</p> <p>Bornholm:</p> <p>Nye ansatte kommer i en lind, mindre, strøm og det fortsætter. Der er en del nye på vej til</p> <p>Omkostningsgodtgørelse.</p> <p>Vores 4 Bindende svar folk, der var tiltænkt at flytte til Hjørring, er omplaceret i huset til Henstand og Omkostningsgodtgørelse.</p> <p>Vi flytter derfor en del rundt i huset.</p> <p>Flere toldere til Bornholm</p>
--	--	---

		<p>Korsør: Flytningen (lukningen) spøger stadig – lukkefest holdes 22. juni. Medarbejdere ”flygter” fra Ejendomsvurderingen – 2 (heraf et medlem) har fået job i Næstved (Person og Data), mens mindst 1 kollega har fået job i det private. 1 medlem har valgt at gå på pension med udgangen af august Fastholdelsestillæg til 5 kollegaer. Gennemtræk af yngre jurister, som ikke ønsker at flytte til ny location. Udfordringen er, at det er de etablerede folk, der skal lære op. Bladudvalgsmøde den 20.06.2018. Artikel om lukning af Korsør. Back up for Elin i Afgifter ved tillægsforhandlingerne – her fik vi også et fornuftigt resultat</p> <p>Køge: Drøftelse af tidsregistrering - nabotræning VAK, hvornår gør man så det ? Hvad bliver tallene brugt til? . Hvad bliver PSP-koden brugt til? I bilen på vej ud til opgaven eller hjem.? VAK 5 flytter før tid til Næstved, men 5 kollegaer vil ikke med. Kan ikke tvinges. Underdirektøren har løst problemet meget tilfredsstillende. Møde om OK2018 mandag d. 18. juni – Jan Nørner underholder. Der er jobsamtaler i huset, der skal bruges 4-5 nye kolleger til Conny Stinas afdeling og der samles en toldenhed i Køge hvor der mangler en afdelingsleder. Der er dannet et lokaliseringsudvalg på adressen. To fogeder har søgt og fået andet arbejde i Skattestyrelsen, heraf 1 medlem.</p> <p>Frederikssund: Vi er færdige i Erhverv med tillægsforhandlingerne, med et acceptabelt resultat for alle synes det som.</p>
--	--	--

		Dødsbo flytter i 4 kvartal, også fondforeninger. De skulle begge have været flyttet i 3. kvartal.
4. Gennemgang af dagsorden og materiale til HB møde den 11. – 12. juni 2018.	Behandle, drøfte og beslutte på punkterne til HB dagsorden, herunder eventuelle indstillinger og uddybende spørgsmål til materiale.	<p>Punkt 4.3 til HB dagsorden: OK 18 – bestil Jan Nørner, hvis resultatet skal uddybes. Alene HB beslutning om et ja.</p> <p>Punkt 4.4 til HB dagsorden: Tillæg 18 - det er præciseret, at DTS forhandlerne altid har fokus på ikke medlemmer.</p> <p>Punkt 4.5 til HB dagsorden: Mange rettelser til hvem, der får del i DNS's 20 mio. kr.</p> <p>Punkt 4.6 til HB dagsorden: Spørgsmålet HAP tages med igen igen i DNSSU.</p> <p>Punkt 4.7 til HB dagsorden: SU stof ønskes flytte over i AMRU af SKAT DTS uenig .jf. su-cirkulæret.</p> <p>Punkt 4.8 til HB dagsorden: Debat om strukturen se punkt 6 på kredsens dagsorden.</p> <p>Punkt 4.9 til HB dagsorden: Se punkt 4.8.</p> <p>Punkt 4.10 til HB dagsorden: Meddelt/oplyst under øvrige punkter på kredsbestyrelsens dagsorden</p> <p>Punkt 4.11 til HB dagsorden: Intet nyt</p> <p>Punkt 4.12 til HB dagsorden: 25 kr. for medlemskab for PB studerende - forslag fra Anette om gratis. Salg af Hjalmer og udflytning den 19.01.2019.</p> <p>Punkt 4.13 til HB dagsorden Intet derfra</p>
5. Møde for medlemmerne i valgheden Fredensborg.	Få drøftet og vendt seneste nyt, og medlemmernes temperatur.	Ingen medlemmer kom forbi.
6. Ny fremtidig struktur i DTS.	Drøfte notat til ny struktur.	<p>Notatet indgående diskuteret. Kasper medtager flere opklarende spørgsmål til Ole P.</p> <p>Debatten udviklede sig hurtigt til et spørgsmål om for og i mod kredsene -</p>

		<p>som i det efterfølgende vil blive benævnt regionerne.</p> <p>Hvis vi skal have regioner, hvad er så deres formål?</p> <ul style="list-style-type: none">- Erfaringsudveksling- Vidensdeling- Dialogforum <p>Kasper stillede os herefter følgende spørgsmål.</p> <ul style="list-style-type: none">• Regioner NEJ Kun en tilkendegav at DTS helt bør se bort fra regioner i den nye struktur.• Regioner ja, ERFA, men ej HB Vi var stort set enige om at det var en ide. Uddybes nedenfor i konklusionen.• Regioner JA = HB Ingen tilkendegav, at det er var en god ide med deltagelse af formænd for et antal regioner i HB.• Regioner kun i en overgangsfase. Det er var enighed, at spørgsmålet kan udskydes, idet notatet om DTS's fremtidige struktur er et dynamisk papir. <p>Konklusion: Kreds III foreslår, Model A med et tvist. Selve modellen fremgår af, - Forslag om en ny TR-struktur i DTS. Side 13. Med et tvist betyder, at Kreds III foreslår, at vi bibeholder kredsene nu i form af 2 Regioner - En i Øst og En i Vest. Vest kan dog selv bestemme om de vil være 2 regioner, grundet store geografiske afstande.</p>
--	--	---

		Ingen formænd for regionerne skal have sæde i HB. I stedet for forslås, at informationen fra regionerne til HB varetages ved at den på kongressen valgte næstformand, + en sekretær fra forbundet deltager i møderne i henholdsvis øst og vest. Mødefrekvens 4 gange årligt eller efter behov/skype.
7. Meddelelser fra formanden.	Orientering om seneste nyt.	Kasper takkede Niels for tror tjeneste i DTS regi, idet Niels går på pension, Niles holder reception for sin enhed i Køge. Uddannelse til Professionsbachelor er kommet under vores overenskomst se Jan Nørner er inviteret til medlemsmøde i Køge og fortælle herom samt OK2018. Hr. Møller inviterer kredsbestyrelsen til at deltage i medlemsmødet i Køge. Østbanegade og slusen samles i Ørestaden. Det sorte tårn ved siden af Hotel Crown Plaza. SKAT stiller parkeringspladser til rådighed - måske.
8. Eventuelt.	Drøfte eventuelle andre punkter	Sang om ordentlighed.
9. Afslutning, næste møde mandag den 20. august 2018 i Rønne.	Beslutning om afholdelse af næste møde.	Holdes på SC Rønne. Christina koordinere.